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Rubrik: Hundrastgård Förslag: Hej! Just nu används bergholms BP till fest och 
drogförsäljning varje kväll av en viss grupp människor och även som körbana till 
både bilar och annat. Vi har länge saknat en hundrastgård i bagis o detta ställe 
skulle vara perfekt för det. Skulle göra att dessa människor som utnyttjar stället nu 
får tänka om. Vi alla vet att det ska byggas där men då den planen är i framtiden 
kan man ju nyttja den till nåt bra istället för dåligt. Gångvägen mellan bagarmossen 
och skarpnäck används av bilar som också skulle bli mindre attraktivt om det blir 
hundfolk som använder BP. Nu har hundarna ingen stans att springa lösa odet är 
många hundar med sina ägare som skulle bli så tacksamma för en hundgård i 
bagarmossen 

Namn: Camilla Hamren Adress: svartågatan 42, 42 LOH 1001 Postnummer: 12845 
Ort: Bagarmossen Stockholm Telefon: 0700946994 E-post: 
camilla _ hamren@hotmail.com 
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§7 
Hundrastgård i Bagarmossen 
Svar på medborgarförslag 
SKA 2019/352 

Beslut 
1. Stadsdelsnämnden godkänner delvis förvaltmngens förslag till 
svar. 
2. Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att undersöka var i 
stadsdelen en hundrastgård skulle vara lämphg att inrätta. 
3 Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att undersöka 
möjligheterna till extern finansiering av en hundrastgård. 

Vår stadsdel är en levande stadsdel där många trivs med att vara ute 
1 naturen - och detta gäller såklart mte minst alla de med hund som 
bor här. I dagsläget finns det åtta stycken hundrastområden och inga 
hundrastgårdar i stadsdelen, två finns dock i nära anslutning till 
stadsdelen. 

I Stockholm råder det koppeltvång av hundar, förutom på angivna 
platser- hundrastområden. Möjligheten att släppa lös sin hund utan 
inhägnad vanerar och är inte en möjlighet för alla människor att 
göra med sina fyrfota vänner, bland annat får löpande tikar endast 
spnnga utan koppel i just en inhägnad rastgård, 

De senaste åren har stadsdelsnämnden mottagit ett flertal 
medborgarförslag där medborgare efterfrågat hundrastgårdar 1 

stadsdelen. Den grönblå majoriteten ser att det finns ett behov av att 
undersöka möjligheterna att komplettera stadsdelen med en 
hundrastgård där våra medborgare med sina fyrfota vänner kan 
umgås tillsammans under kontrollerade former med låg 
smitningsrisk. En hundrastgård skulle därmed mnebära en ökad 
säkerhet för hundarna och hundägare, men även för personer som är 
hundrädda. En hundrastgård blir vanligen en naturlig och 
gemensamhetsskapande mötesplats och kan som sådan även bidra 
till en både tryggare och attraktivare närmiljö. 

Sammanfattning av ärendet 
Förslagsställaren vill att det byggs en hundrastgård på Bergholms 
bollplan i avvaktan på att området byggs om. Bergholms bollplan 
ligger inom området för det pågående detaijplanearbetet 
Bergholmsbackarna och förvaltas av idrottsförvaltnmgen. 
Medborgarförslaget vidarebefordras till idrottsförvaltningen för 
ställningstagande Förvaltningen redovisar ärendet samt förslag till 
beslut I ett tjänsteutlåtande daterat 2019-10-08 (dnr SKA 2019/352) 
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Förslag till beslut 
Ordföranden Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till Miljöpartiets, 
Moderaternas, Liberalernas och Centerpartiets förslag till beslut, 
enligt bilaga. I detta instämde Frida Bramstedt (KD) med ett 
ersättaryttrande. 
Tina Kratz m.fl. (V) yrkar bifall till förvaltningens förslag till 
beslut. 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag till beslut. Det 
är Miljöpartiets, Moderaternas, Liberalernas och 
Centerpartiets förslag och förvaltningens förslag. 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt Miljöpartiets, Moderaternas, 
Liberalernas och Centerpartiets förslag. 

Ersättaryttrande 
Frida Bramstedt (KD) anmäler att om hon hade haft rösträtt hade 
hon asnlutit sig till Miljöpartiets, Moderaternas, Liberalernas och 
Centerpartiets förslag 

Handlingar i ärendet 
• 213505 (Godkänd - R 1) Medborgarförslag Hundrastgård i 

Bagarmossen 
• 216714 § 7 maskat mbf hundrastgård 
• 222690 § 7 ftb Majoritetens (MP,M, L, C, KD) förslag till 

beslut 
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Skarpnäcks stadsdelsnämnd Protokoll nr 11/2019 

2019-11-14 

Protokoll 11 /2019 

fört vid Skarpnäcks stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 14 november 2019 kl. 18:00-19:45, 
Skarpnäcks kulturhus, A-salen, Skarpnäcks Alle 25 

Ewa Larsson (MP) Ordförande 
Tina Kratz 0,/) Vice ordförande 
Billy Östh (M) 
Johan Brege (M) 
Henrik Appelqvist (M) 
Adam Danieli (M) 
Alfred Askeljung (C) 
Monica Lövström (S) 
Pontus Olsson (S) 
Hanna Egeltoft (V) 
Mads Lundgaard (SD) 
Sabine Pettersson (L) ersätter Jessica Sjönell (L) 
Maria von Bredow (S) ersätter Yasmin Eriksson (S) 

David Callgren (M) 
Oscar Andren (M) 
Nova-Jeanette Linderoth (M) 
Michael Erik Svensson (MP) 
Frida Bramstedt (KO) 
Curre Hansson (S) 
Daniel Söderberg Talebi (V) 
Elisabeth Richter Hagert (V) 
Helena Karlsson (SD) 

Maria Laxvik Stadsdelsdirektör 
Karin Bulow Avdelningschef 
Jan-Eric Johansson Avdelningschef 
Helen Litzell T.f Avdelningschef 
Maria Haskas Nämndsekreterare 
Dick Moren Personalrepresentant SACO 

Ewa Larsson (MP) , Tina Kratz (V) 

2019-11-20 

Paragraf §7 

Sekreterare Maria Haskas 


